
PROTOKÓŁ NR 2/11

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 4 lutego 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, a zakończyło o 17:40. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Stanisław Schmidt – Przewodniczący Komisji,

2. Teresa Szczepańska,

3. Zofia Ujma,

4. Mariusz Kubiak, 

5. Zbigniew Piątek,

6. Paweł Szymczyk.

Nieobecny usprawiedliwiony: Artur Wrona.

Porządek obrad:

1. Analiza współpracy, wstępne ustalenie – z jednostkami związanymi z KZiOS.

2. Przedstawienie planu pracy Komisji – wybór wiceprzewodniczącego.

3. Dyskusja nad planem.

4. Sprawy różne.

Ad. 1 Komisję otworzył Przewodniczący P. Schmidt Stanisław przedstawił porządek obrad, którego 

wszyscy zatwierdzili.

Ad. 2 Następnie Przewodniczący przedstawił Plan Pracy Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej na rok 

2011.

Plan pracy w załączeniu we wnioskach.

Członkowie komisji doszli do wniosku, aby wybrać wiceprzewodniczącego który pełniłby obowiązki w razie  

niedyspozycji przewodniczącego. Wskazano P. Teresę Szczepańską. Kandydaturę przyjęto i przegłosowano – 

jednogłośnie.

Ad. 3 W dyskusji nad planem komisja skupiła się nad organizacją programu mającego na celu naukę 

udzielania pierwszej pomocy uczniom w Szkole Podstawowej nr 3 i 1, następnie organizowanie konkursu w 

tym temacie.

Ad. 4 W sprawach różnych uzgodniono spotkania z poszczególnymi dyrektorami jednostek tj. PCZ 

Kowary i CITO-MED Kowary.

Na tym posiedzenie zakończono.
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Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  na  posiedzeniu  w  dniu  04.02.2011  wybrała  na 

wiceprzewodniczącą Panią Teresę Szczepańską – jednogłośnie.

Plan pracy Komisji na 2011 rok:

1. Analiza współpracy służb medycznych działających na terenie Kowar z Urzędem Miejskim w Kowarach.

2. Współpraca z dyrektorami PCZ Kowary i Przychodni CITO-MED odnośnie badań profilaktycznych.

3. Zapoznanie się z problemami Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w Kowarach.

4.  Propagowanie  w  szkołach  podstawowych  programu  mającego  na  celu  zapoznanie  się  uczniów  z 

udzielaniem pierwszej pomocy.

5.  Nawiązanie  współpracy  z  Miejskim  Ośrodkiem  Pomocy  Społecznej  i  Zarządem  Miejskim  Polskiego 

Komitetu Pomocy Społecznej.

6. Sprawy bieżące. 

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                     Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej
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